关于英雄的英语名言

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/zhishi/a/171158163461000.html

范文网,为你加油喝彩!

2024年3月28日发(作者:关爱他人的事例)





关于英雄的英语名言

2/11

1、英雄只有一种,那就是人性的英雄。

There is only one kind of hero, that is, the hero of human nature.

2、在人类自由最不受重视的地方,英雄崇拜总是盛行的。

Where human freedom is least valued, hero worship is always prevalent.

3、英雄心事无今古,神物风云各有时。

Heroes have no past and prent, and gods and things have their own moments.

4、真正的英雄,他的目标往往都不是成为一个英雄。 Real heroes, his goal is often not to become a hero.

- 5、如果说英雄是真诚的人,那为何我们不能成为英雄呢。
 If heroes are sincere people, why can't we be heroes?
- 6、谁高出众人一筹,谁在众人眼里就是英雄。

Whoever is superior to others is a hero in their eyes.

- 7、是英雄表现出来,是人才体现出来,是蠢才显现出来。
 It's heroes, talents and fools that show up.
- 8、自信是英雄主义的本质。

Confidence is the esnce of heroism.

9、如果说英雄是真诚的人,那为何我们不能成为英雄呢!

If heroes are sincere people, why can't we be heroes?

10、虽无彪炳英雄业,却有忠诚赤子心。

Although there is no heroic cau, there is loyalty and childlike

heart.

11、自古英雄多好色,未必好色尽英雄;我虽并非英雄汉,惟有好色似英雄。

Since ancient times, heroes have been lustful, not necessarily

第1页共5页

heroes.

lustful all heroes; although I am not a hero, only lustful like

12、这并非英雄的故事,无人能成为英雄,但每个人都在战斗。

This is not a heroic story. No one can be a hero, but everyone is fighting.

13、英雄是大众说出来的。

Heroes are spoken out by the public.

14、你不是一个失败者,你是我心中的英雄。

You are not a lor, you are a hero in my heart.

15、天荒地老英雄丧,国破家亡事业休。

Old heroes in the wilderness die, and the country breaks down and

falls into ruin.

16、从来就没有英雄,因为英雄在成为英雄以后才知道代价有多惨痛。

There is never a hero, becau a hero knows how painful the cost

is when he becomes a hero.

17、每个英雄的背后都隐藏着一段悲剧。

Behind every hero lies a tragedy.

18、英雄,你怎么不问问做英雄的代价!

Hero, why don't you ask the price of being a hero?

19、没有人想成为英雄。是时势创造了英雄。

No one wants to be a hero. It is the times that create heroes.

20、每个人心中都有一个英雄,我们每个人都需要一个英雄,英雄是必要的。

Everyone has a hero in his heart. Everyone needs a hero. Heroes

are necessary.

21、民众需要胜利,我们就给他们胜利,舆论需要英雄,我们就给他们英雄。

People need victory, we give them victory, public opinion needs

第2页共5页

heroes, we give them heroes.

22、要是没有英雄的话,那就自己成为英雄好了。

If there is no hero, then you can be a hero yourlf.

23、英雄主义是在于为信仰和真理而牺牲自己。

Heroism lies in sacrificing onelf for belief and truth.

24、我不是英雄,我只做我想做的事,保护我想要保护的人而已。

I'm not a hero. I just do what I want to do to protect the people

I want to protect.

25、英雄第一开心事,撒手千金报德时。

A hero's first pleasure is to give up a thousand gold for a good time.

26、英雄不会干不成大事,英雄大多容易出事。

Heroes can't do great things. Most heroes are prone to accidents.

27、英雄割据剖己矣,文采风流今尚存。

Heroic paratism has cut itlf apart, and literary style still exists today.

28、唯大英雄能本色,是真名士自风流。

Only a great hero can be a true person.

29、没人希望做英雄因为一般英雄没有好结局。

No one wants to be a hero becau the average hero doesn't have a good ending.

30、有勇气承担命运,这才是英雄好汉。

The hero is brave enough to bear his fate.

31、这并非英雄的`故事,不需要立志成为英雄的人。

This is not a hero's story. There is no need to aspire to be a hero.

32、世界级的竞争,一律以结果为导向,市场以结果论英雄。

The world-class competition is always result-oriented, and the

第3页共5页

market is result-oriented hero.

33、全人类对英雄的崇昨天有,今天有,将来也一定有。

The worship of heroes by all mankind existed yesterday, today and in the future.

34、有勇气主宰自己命运的人才是英雄。

A hero is a man who has the courage to dominate his own destiny.

35、你是英雄,所以要死,这个世间从来没有活着的英雄。

You're a hero, so you're going to die. There's never a hero alive in this world.

36、将拒谏则英雄散,策不从则谋士叛。

If you refu to give advice, you will scatter the heroes, but if you don't follow the advice, you will rebel.

37、比起做英雄, 我更喜欢做给英雄鼓掌的人。

I prefer to be a person who applauds a hero rather than a hero.

38、江山如此多娇,引无数英雄竞折腰。

There are so many beautiful rivers and mountains that countless

heroes bow down.

39、不作寻常床箦死,英雄含笑上刑场。

Unusual bedridden death, the hero laughed on the execution ground.

40、胆小鬼死后是一具腐尸,英雄死后还是英雄。

After the death of a coward is a corp, after the death of a

hero or a hero.

41、骄傲是所有英雄人物都能受到伤害的处所。

Pride is where all heroes can be hurt.

42、我是英雄是因为人们需要英雄。

I am a hero becau people need heroes.

43、对英雄崇拜可以造就出英雄来。

第4页共5页

The worship of heroes can make heroes.

44、有卓越智力作用指导的胆量是英雄的标志。

Courage guided by superior intelligence is the hallmark of

heroism.

45、像英雄一样战斗,或者像懦夫一样死去。

Fight like a hero, or die like a coward.

46、英雄气魄云为被;志士胸怀海作家。

Heroic courage for the qui

47、时来天地皆同力,运去英雄不自由。

From time to time, all the world works together, and the heroes are not free to be transported.

48、英雄一去豪华尽,唯有青山似洛中。

Once the hero goes to the luxury, only the green hills look like

Luozhong.

49、没有崇拜者就没有英雄和神使。

There are no heroes and angels without worshippers.

第5页共5页



更多 在线阅览 请访问 https://www.wtabcd.cn/zhishi/list/91_0.html

文章生成doc功能,由范文网开发